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       Szanowny Pan 

       Tomasz Kamiński 

       Radny 

       Rady Miasta Rzeszowa 
 

 

 

W odpowiedzi na interpelację nr 30/2019 w sprawie wyjaśnienia kwestii używania 

przez PKS Rzeszów słowa „Rzeszów” w nazwie firmy uprzejmie informuję, że władze miasta 

Rzeszowa prowadzą intensywne rozmowy z zarządem wskazanego przedsiębiorstwa w sprawie 

poprawy estetyki dworca autobusowego w Rzeszowie. 

Dodatkowo nadmieniam, że używanie nazwy miasta w oznaczeniu firmy nie wymaga 

zgody Rady Miasta Rzeszowa, gdyż jest to oznaczenie geograficzne. Jednocześnie informuję, 

że zgodnie z ustawą Prawo własności przemysłowej (Dz.U. z 2015 , poz. 1615) dopiero od dnia 

15 kwietnia 2016 r. jest wymagana zgoda jednostki samorządu terytorialnego na używanie 

nazwy miasta w oznaczeniu firmy przy rejestracji w Urzędzie Patentowym. PKS Rzeszów 

dokonał rejestracji znaku słowno-graficznego przed ww. datą, tj. w 2002 roku. 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

         Marek Ustrobiński 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


